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Picture Description1)

A low-angle, monochromatic photograph depicts a modern church with a sharp, angular roof and a
prominent clock tower against a cloudy sky.

Analysis1)

This striking black and white photograph captures a modern architectural marvel under a dramatic sky.
The building’s sharp, angular lines and minimalist design are emphasized by the stark contrast between
the deep shadows and the textured clouds. A tall, pointed spire, adorned with a clock, rises majestically,
anchoring the composition and hinting at the building’s potential spiritual purpose. The green roof
adds a subtle hint of color, contrasting with the monochrome palette and drawing the viewer’s eye. The
composition evokes a sense of awe and quiet contemplation.
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002600 - 5 PM 3 MIN

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 08/2014 08/2014 11/2014

Width Height Bits/Color

Original Size 5012 px 5012 px 16

Ratio ca. 1 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) 17 Uhr 3 Minuten

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle, monochromatic photograph depicts a modern church with a sharp, angular roof and a prominent clock tower against a cloudy sky.
    
    
      Eine monochromatisches Fotografie aus niedrigem Winkel zeigt eine moderne Kirche mit einem scharfen, winkligen Dach und einem markanten Glockenturm vor einem bewölkten Himmel.
    
    
      This striking black and white photograph captures a modern architectural marvel under a dramatic sky. The building's sharp, angular lines and minimalist design are emphasized by the stark contrast between the deep shadows and the textured clouds. A tall, pointed spire, adorned with a clock, rises majestically, anchoring the composition and hinting at the building's potential spiritual purpose. The green roof adds a subtle hint of color, contrasting with the monochrome palette and drawing the viewer's eye. The composition evokes a sense of awe and quiet contemplation.
    
    
      Die markante Schwarz-Weiß-Fotografie fängt ein modernes architektonisches Wunderwerk unter einem dramatischen Himmel ein. Die scharfen, kantigen Linien und das minimalistische Design des Gebäudes werden durch den starken Kontrast zwischen den tiefen Schatten und den strukturierten Wolken betont. Ein hoher, spitzer Turm, geschmückt mit einer Uhr, erhebt sich majestätisch, verankert die Komposition und deutet auf den potenziellen spirituellen Zweck des Gebäudes hin. Das grüne Dach fügt einen subtilen Farbtupfer hinzu, der mit der monochromen Farbpalette kontrastiert und den Blick des Betrachters auf sich zieht. Die Komposition erweckt ein Gefühl des Ehrfurcht und stiller Besinnung.
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